
Aan de leden van de gemeenteraden van Wassenaar, 

Voorschoten, Oegstgeest en Leidschendam-Voorburg 

Voorschoten, 22 maart 2025 

Betreft: beëindiging functie voorzitter Rekenkamer 

 

Geachte leden van de gemeenteraden, 

In maart 2017 hebben de vier gemeenteraden mij benoemd tot voorzitter van de toenmalige 
Rekenkamercommissie Wassenaar, Voorschoten, Oegstgeest en Leidschendam-Voorburg. In 
maart 2021 heeft u deze benoeming met vier jaar verlengd. In 2024 heeft u besloten de 
Rekenkamercommissie om te vormen tot een Gemeenschappelijk Regeling Rekenkamer WVOlV 
en heeft u mij voor zes jaar benoemd tot voorzitter van deze Rekenkamer. De termijn van zes jaar 
vloeide voort uit de Wet versterking decentrale Rekenkamers.  

Het is nooit mijn intentie geweest om 13 jaar het voorzitterschap van uw 
Rekenkamer(commissie) te vervullen. Twee maal vier jaar leek mij een mooie termijn om mijn 
bijdrage aan de Rekenkamer(commissie) te realiseren.  

Eind 2023 is er een nieuwe secretaris aan gesteld. Deze is inmiddels goed ingewerkt. In het 
voorjaar van 2024 is de transformatie van Rekenkamercommissie naar Rekenkamer afgerond. In 
het voorjaar van 2024 zijn het reglement van orde en het onderzoeksprotocol van de 
Rekenkamer geactualiseerd. Er is recent een tweejarig onderzoeksplan gepubliceerd. 
Binnenkort ontvangt u ook de uitkomst van de vierjaarlijkse evaluatie van uw 
Rekenkamer(commissie). 

Alles overziende mag worden afgeleid dat uw Rekenkamer goed op orde is en dat dit een goed 
moment is om mijn functie over te dragen aan een opvolger. De procedure om deze te gaan 
werven is voorbereid met de (plaatsvervangende) griffiers van uw raden.  

Ik laat u daarom weten dat ik mijn functie zal overdragen, zodra mijn opvolger is aangesteld.  
Doch uiterlijk 30 september zal ik mijn functie beëindigen. 

Ik heb mij de afgelopen acht jaar met volle overtuiging en veel plezier ingezet voor uw 
Rekenkamer(commissie). Ik heb de samenwerking met de colleges van B&W, de 
gemeenteraden, commissies, de klankbordgroep, de griffiers, de ambtenaren en de leden van 
de Rekenkamer(commissie) altijd als zeer constructief ervaren. Ik reken erop dat dit ook in mijn 
resterende termijn zo zal zijn. Ik hoop dat er snel een goede opvolger gevonden zal worden. 

 

Met vriendelijke groet, 

Dolf Kamermans 

 

Voorzitter Rekenkamer WVOLV 


